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Radny Miasta Bieruń   

 

       

BURMISTRZ MIASTA BIERUNIA 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Bieruniu 

 

Zgodnie z  art. 24 ust 3 – 7 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym, uprzejmie  

proszę  o udzielenie informacji na temat możliwości budowy skateparku dla dzielnicy miasta 

Bierunia Starego. 

W Polsce od kilku lat można mówić o dynamicznym wzroście popularności jazdy na 

deskorolkach, hulajnogach czy BMX – ach. Aby młodzież mogła realizować bezpiecznie swoja pasję 

w tym zakresie powstają skateparki. Właśnie taki obiekt oparty na betonowo – stalowej 

konstrukcji wraz z oświetleniem powstał w 2007 roku w dzielnicy Bierunia Nowego. Skatepark  

w dzielnicy nowobieruńskiej cieszy się nieustanną popularnością, jednakże w dzielnicy 

starobieruńskiej brakuje takiego obiektu, prośbę o budowę takiego obiektu skierowała do mnie  

w ostatnich dniach młodzież  dzielnicy starobieruńskiej części miasta.  

Mając na uwadze powyższe, proszę o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1. Czy Urząd Miasta Bieruń rozważa budowę skateparku i pumptrack w dzielnicy starobieruńskiej?  

2. Czy istnieje możliwość ujęcia tego pomysłu przy projektowaniu parku za Goblą, gdzie będzie 

opracowywana dokumentacja projektowa tego terenu w najbliższym czasie? 

 
 

 

 


